
Zápis ze schůze studentského parlamentu dne 24. 9. 2013 

Podněty k jídelně 

• Výběr ze dvou jídel ≠ rybí filé na másle X smažené rybí filé či čočka s párkem X čočka s vejcem 

• Standartní nedostatky jídelny (moc/málo slaná jídla, rozvařené brambory,…) 

• Paní/slečny kuchařky a vedoucí jídelny nemají vždy dobrý den, ale neměly by svou zpruzenost 

přenášet na své strávníky 

• Kapacita jídelny pro středoškoláky (ta nalevo) není dostatečná (návrh: přesunout ještě 1 

ročník do jídelny vpravo) 

• Uvedení gramáží porcí chybí 

• Popisy jídel neudávají to, co se v jídle nachází, nejsou určující (např. Magdina čočka) 

• Zápach v hale + suť ze staveniště při rekonstrukci toalet 

• Jídelna by měla obměňovat jídelníčky (v r. 2013 byl uveden jídelníček z roku 2012) 

• Jídelna by mohla podávat kvalitnější čaje 

• Butely na čaj by se měly vymývat (občas znečištěný čaj) 

• V jedné butele by mohla být voda namísto např. hořkého čaje 

• Oceňujeme inovaci jídel, nová jídla (výborný kuskus či rýže Bombaj) 

• Saláty a polévky jsou většinou také moc dobré 

Diskuze s paní Naděždou Pádivou (vedoucí jídelny) proběhne za účasti pana ředitele Bouchala a 

těchto zástupců tříd: 

• Jan Fejt (B7) 

• Kristýna Lutnerová (A7) 

• Eliška Krýsová (B7) 

• Kateřina Pěkná (A8) 

• Michal Kubát (A8) 

Další podněty k chodu školy: 

• Stojany na kola (nejsou, kola se připínají k zábradlí) 

• Chodník před školou (po rekonstrukci je chodník ještě v horším stavu než předtím) 

• Dveře co bývávaly na kód (jedná se o dveře do šaten, v rámci rekonstrukce by se mohly 

vyměnit kvůli častým krádežím ve skříňkách) 

 

Zapsala Eliška Krýsová 


